
Protokoll fra møte i FAU ved Møhlenpris skoles støtteforening 12.04.18 
 
Møtet startet klokken 18:10 og var ferdig klokken 19:30. 
 
Tilstede: 
1. trinn: Espen Edvardsen   
2. trinn: Forfall 
3. trinn: Bjørnar M. Vik og Mia Kolbjørnsen 
4. trinn: Hilary Foster 
5. trinn: Fredrik Kavli 
6. trinn: Kjersti Berg 
7. trinn: Forfall 
 
Saker: 
Orientering fra skolen ved rektor Kjartan Navasete 
Steinen på skoleplassen har vært stengt, men er nå åpnet etter at elevrådet har utviklet nye 
regler for bruk. 
 
Resultatene fra elevundersøkelsen var i hovedsak positive. Det samme gjelder 
kvalitetsoppfølgingen. Det er utviklet en egen tiltaksplan (oversendes FAU til orientering). 
 
Kommunen er i gang med evaluering av trafikksituasjonen. Skolen jobber i en egen trafikk-
gruppe hvor også FAU er representert. 
 
1. Protokoll fra 15.03.18 
Godkjent uten merknader. 
 
2. Godkjenning av innkalling 
Innkalling ble godkjent, men det ble bemerket at innkallingen kom noe sent (2 dager før 
møtet). 
 
3. 17. mai 2018 – løypemelding og budsjett 
Hilary Foster orienterte om at arbeidet blant 4. trinnsforeldre går som planlagt. 
 
FAU vedtok følgene budsjett 
Samlede inntekter fra kiosk og leker 21.500,- 
Samlede utgifter    21.500,-      
Spesifisering av utgifter: 
mat og utstyr    2.800,- 
vårruller og sambosa  2.700,- 
brus    3.000,- 
is    5.000,- 
leker    4.500,- 
blomster til taler      500,- 
honorar til korps   3.000,- 
 
Det skal innhentes pris på sukkerspinnmaskiner. 



 
4. Velkomstfest høsten 2018 
Festen skal organiseres som en fest utendørs i løpet av de to første skoleukene. 
Det settes ned en egen komite og vedtas et budsjett på neste FAU-møte. 
 
5. Tiltak for økt aktivitet på trinnene utenom skoletid 
FAU oppfordrer alle klassekontakter til å vurdere aktiviteter, og FAU ønsker søknader om 
midler til å eventuelt gjennomføre slike aktiviteter. 
 
6. Foreldrebrosjyre  
FAU ønsker å produsere en 4-siders A5-brosjyre med informasjon om FAUs arbeid og forslag 
til aktiviteter for klassekontakter. 
 
Målet er at brosjyren skal være ferdig til skolestart og distribueres som ranselpost. 
Budsjett for trykkekostnader og 1. utkast presenteres på neste FAU-møte. 
 
7. Trafikksikring 
Saken ble utsatt til neste møte. 
 
8. Sykkelverkssted 
Oppføres i årshjul med oppstart planlegging i januar, og gjennomføring i april. 
Det gjennomføres ikke noe verksted i år. 
 
9. Skolens informasjonsarbeid 
Skolen har bedt om innspill. Uttalelse fra FAU vedlagt. 
 
10. Eventuelt 
Ingen saker. 
 
Vedlegg sak 9: 
Uttalelse ang. skolens informasjonsarbeid 
 
FAU mener at et langsiktig strategisk arbeid med informasjon er å anbefale framfor å øke 
den totale informasjonsmengden. 
 
FAU er generelt sett tilfreds med informasjonen fra skolen, men vil foreslå noen små 
forbedringer: 
* FAU er tilfreds med nyhetsbrevet, men kunne ønsket seg en digital variant som kunne 
åpne direkte og som ikke krever at leserne må åpne en pdf-fil. 
* FAU ønsker at en lenke til nyhetsbrevet sendes alle foreldre som e-post. 
* Spesielt viktig informasjon sendes via sms til alle foreldre. 
* To foreldremøter er tilstrekkelig, men det må i enda større grad legges opp til dialog 
mellom lærerne og foreldregruppen. 
*Facebook er greit så lenge det ikke benyttes som eneste plattform, men FAU mener at å ta 
redaktøransvaret for en eventuell side kan vise seg svært ressurskrevende. Facebook bør 
ikke være en prioritert plattform. 


